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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 08. decembra 2021 o 16,30 h vo 

veľkej zasadačke obecného úradu 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Ľubica Chlebová 

Poslanci: Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, 

Ing. Eva Trnková 

Zamestnanci obce: Danuša Beláková – hlavná kontrolórka obce online z dôvodu 

onemocnenia, Martina Veselovská – referentka 

Overovatelia: Tibor Trepáč, Marek Lesák 

Zapisovateľka: Bc. Gabriela  Pelcerová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. VZN 5/2021 o poskytovaní príspevku pri narodení dieťaťa  

6. Rozpočet obce Vavrišovo na roky 2022 - 2024 

7. Plán kontrolnej činnosti HK na 1. polrok 2022 

8. Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej kontroly účtovných dokladov za mesiac 

júl 2021 

9. Schválenie zápisu do kroniky za rok 2019 

10. Rozpočtové opatrenie 18/2021 – na vedomie  

11. Rozpočtové opatrenia 17, 19/2021 – na schválenie  

12. Doplnenie člena komisie ochrany verejného záujmu a voľba predsedu komisie ochrany 

verejného záujmu 

13. Určenie volebného obvodu a počtu poslancov volených v doplňujúcich voľbách do 

obecného zastupiteľstva  

14. Schválenie zmluvných podmienok Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na uloženie inžinierskych sietí na parcele KNE 621/2 a 621/1 zapísanej na 

LV 442 

15. Informácia o žiadosti o odkúpenie pozemku parc. č. KN C 2262/15 zapísanom na LV 

442  

16. Informácia o komunikácii vo veci prenájmu výrobných priestorov  

17. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

Prítomných v úvode privítala starostka obce. Skonštatovala, že rokovanie OZ sa uskutočňuje 

podľa pozvánky č. 713/2021 s programom uvedeným v pozvánke. Obecné zastupiteľstvo  je 

uznášania schopné.  

Starostka prečítala program uvedený na pozvánke.  
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K bodu 1 až 4.  

 

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Mgr. Vladimír Švec, Jozef Flajs, Ing. Marek 

Ferianc  

 

Uznesenie č. 88/2021  

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Tibor Trepáč,  Marek Lesák,  

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela Pelcerová  

 

Uznesenie č. 89/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Schvaľovanie programu.  

K programu uvedenému na pozvánke a prečítanému starostkou obce, nemali poslanci 

doplňujúce pripomienky. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. VZN č. 5/2021 o poskytovaní príspevku pri narodení dieťaťa  

6. Rozpočet obce Vavrišovo na roky 2022 - 2024 

7. Plán kontrolnej činnosti HK na 1. polrok 2022 

8. Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej kontroly účtovných dokladov za mesiac 

júl 2021 

9. Schválenie zápisu do kroniky za rok 2019 

10. Rozpočtové opatrenie 18/2021 – na vedomie  

11. Rozpočtové opatrenia 17, 19/2021 – na schválenie  

12. Doplnenie člena komisie ochrany verejného záujmu a voľba predsedu komisie ochrany 

verejného záujmu 

13. Určenie volebného obvodu a počtu poslancov volených v doplňujúcich voľbách do 

obecného zastupiteľstva  

14. Schválenie zmluvných podmienok Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na uloženie inžinierskych sietí na parcele KNE 621/2 zapísanej na LV 442 

15. Informácia o žiadosti o odkúpenie pozemku parc. č. KN C 2262/15 zapísanom na LV 

442  

16. Informácia o komunikácii vo veci prenájmu výrobných priestorov  
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17. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

Uznesenie č. 90/2021  

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Kontrola plnenia uznesení – oboznámila starostka. Uznesenia č. 82 - 87/2021 boli splnené.  

 

Uznesenie č. 91/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5  (VZN 5/2021 o poskytovaní príspevku pri narodení dieťaťa) 

Návrh VZN bol pripravený na základe rozhodnutia poslancov zo dňa 06.09.2021. Voči 

Návrhu VZN neboli pripomienky ani zo strany poslancov, ani zo strany verejnosti. Poslanci 

obecného zastupiteľstva sa uzniesli na  prijatí VZN 5/2021 o poskytovaní príspevku pri 

narodení dieťaťa. Pri prijímaní VZN č. 5/2021 bola dodržaná podmienka hlasovanie 3/5 

väčšiny prítomných poslancov. 

 

K bodu 6 (Rozpočet obce Vavrišovo na roky 2022 - 2024) 

Rozpočet obce Vavrišovo bol zverejnený pred rokovaním obecného zastupiteľstva v zákonom 

stanovenej lehote na webstránke obce a na úradnej tabuli. K rozpočtu neboli pripomienky ani 

zo strany poslancov ani zo strany verejnosti. K rozpočtu obce predniesla v stručnosti svoju 

Správu hlavná kontrolórka obce. Odporúčala poslancom rozpočet prijať. Poslanci schválili 

rozpočet na rok 2022 bez programovej štruktúry  a rozpočet na roky 2023 – 2024 vzali na 

vedomie. 

 

Uznesenie č. 92/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 7 (Plán kontrolnej činnosti HK na 1. polrok 2022) 

Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2022 bol  zverejnený  a poslancom zaslaný pred 

zasadnutím obecného zastupiteľstva. K plánu bola pripomienka zo strany poslanca p. Šveca. 

Pripomienka sa týkala zdaňovania a priznávania nehnuteľností, aby bolo efektívnejšie. Hlavná 
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kontrolórka akceptovala pripomienku a počas kontroly v oblasti daní sa jej bude venovať. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 

2022 a poverilo hlavnú kontrolórku vykonaním kontrol. 

 

Uznesenie č. 93/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 8 (Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej kontroly účtovných dokladov za 

mesiac júl 2021) 

Hlavná kontrolórka vykonala  kontrolu účtovných dokladov za mesiac júl 2021. Kontrolou 

neboli zistené nedostatky, ktoré by si vyžadovali prijímanie opatrení. Informovala poslancov 

o plánovanej  digitalizácii účtovníctva, ktoré sa bude postupne realizovať na základe 

zákonných požiadaviek. Osobne bude chcieť, aby obec s realizáciou aspoň niektorej časti 

digitalizácie začala už v budúcom roku. 

 

Uznesenie č. 94/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 9 (Schválenie zápisu do kroniky za rok 2019)  

Zápis do kroniky za rok 2019 bol zaslaný na pripomienkovanie poslancom. Pripomienky 

zaslané zo strany poslancov boli do zápisu zapracované. Iné pripomienky neboli. Zápis do 

kroniky za rok 2019 bol poslancami schválený. 

Uznesenie č. 95/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 10 (RO č. 18/2021 – na vedomie )  

Poslanci boli oboznámení s rozpočtovým opatrením č. 18/2021, ktoré im bolo zaslané pred 

zasadnutím obecného zastupiteľstva. Rozpočtové opatrenie č.18/2021, ktorým sa povoľuje 

prekročenie príjmov a prekročenie výdavkov o celkovú sumu 423,- Eur zobrali na vedomie. 

 

Uznesenie č. 96/2021 

Počet poslancov: 6 
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Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 11 (RO č. 17, 19/2021 – na schválenie) 

Poslanci boli oboznámení s rozpočtovými opatreniami č. 17 a 19/2021, ktoré im boli zaslané 

pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. Schválili rozpočtové opatrenie č.: 

- 17/2021, ktorým sa povoľuje prekročenie príjmov o celkovú sumu 63 000,- Eur 

- 19/2021, ktorým sa povoľuje prekročenie príjmov a prekročenie výdavkov o celkovú 

sumu 24 775,- Eur  

 

Uznesenie č. 97/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Na zasadnutie sa o 16:58 h dostavili p. Ľubomír Račko ml. a Ľubomír Račko st. Pani starostka 

navrhla zmenu prerokovávania bodov v programe nasledovne:  po bodoch týkajúcich sa 

komisie a doplňujúcich volieb  rokovať o bode 16. uvedenom v pozvánke (riešenie nájmu 

výrobných priestorov, kde je nájomcom v súčasnej dobe p. Račko). Poslanci s týmto návrhom 

súhlasili. 

 

K bodu č. 12 (Doplnenie člena komisie ochrany verejného záujmu a voľba predsedu komisie 

ochrany verejného záujmu) 

Vzhľadom k tomu, že poslanec Mgr. Jozef Šuchtár sa vzdal mandátu poslanca a zákon 

stanovuje v Komisii ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

zastúpenie každej strany, ktorej poslanec bol zvolený do obecného zastupiteľstva, je potrebné 

do komisie doplniť nástupcu za Mgr. Jozefa Šuchtára, ktorý bol zároveň aj predsedom 

komisie.  Za SNS kandidovali okrem Mgr. Jozefa Šuchtára aj Ing. Eva Trnková a Tibor 

Trepáč. Komisia sa do riadnych komunálnych volieb musí ešte aspoň raz stretnúť. Poslanci 

schválili za člena komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov a zároveň predsedu tejto komisie p. Tibora Trepáča. 

Uznesenie č. 98/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 13 (Určenie volebného obvodu a počtu poslancov volených v doplňujúcich voľbách 

do obecného zastupiteľstva)  

 V Zbierke zákonov, čiastke 426/2021 boli vyhlásené v termíne 19. marca 2022 v obci 

Vavrišovo doplňujúce voľby poslanca obecného zastupiteľstva. V termíne do 24.12.2021 

musí obecné zastupiteľstvo zabezpečiť zverejnenie volebných obvodov a počtu poslancov, 

ktorý sa má v nich zvoliť. Podľa informácie od p. Pelcerovej v doplňujúcich voľbách bude 

pracovať rovnaká komisia, ako pri voľbách do orgánov samosprávy obcí v roku 2018. 

Poslanci zobrali na vedomie informáciu o termíne doplňujúcich volieb do orgánov 

samosprávy obcí a určili pre tieto voľby jeden obvod, voliť sa bude 1 poslanec. 

 

Uznesenie č. 99/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 16 (Informácia o komunikácii vo veci prenájmu výrobných priestorov) 

Starostka obce v skratke zhrnula podstatné veci týkajúce sa komunikácie s nájomcom 

nehnuteľnosti s. č. 205 a parcely KNC 1149 zastavané plochy a nádvoria o výmere 778 m
2
. 

List o zvýšení nájmu bol p. Račkovi zaslaný na základe prijatého uznesenia č.79/2021 zo dňa 

13.10.2021. Dňa 30.11.2021 p. Račko osobne podal do podateľne obecného úradu zamietavú 

odpoveď. Mailom bola poslancom zaslaná komunikácia s p. Račkom. 

P. starostka odovzdala slovo p. Ľubomírovi Račkovi st..  

P. Račko - požaduje odôvodnenie zvyšovania nájmu, nakoľko mu táto informácia v liste 

chýba. Na uzatvorenie dodatku sú potrebné dve strany. Reagovala p. kontrolórka – pravidlá 

určuje ten, kto je vlastníkom majetku. Zastupiteľstvo rozhodlo, že nájom je nízky a je 

potrebné ho zvýšiť. Mienka hlavnej kontrolórky je taká, že do majetku ktorý prenajímame, sa 

má aj investovať. Príjmy z nájmu sú však také nízke, že nie je z čoho investovať. Poslanci sa 

zaoberali aj víziou, čo s majetkom obce do budúcnosti. Rozhodli, že ho chcú v budúcnosti 

zhodnotiť inak ako prenájmom.  

P. Račko si je vedomý toho, že ak obec bude majetok potrebovať, bude ho musieť uvoľniť.  

P. starostka uviedla, že bolo stretnutie so všetkými nájomníkmi obecných nehnuteľností alebo 

priestorov. Na stretnutí sa zúčastnil aj p. Ľubomír Račko st., takže informácia o zvyšovaní 

nájmu nie je pre neho novinkou. Obec chce nehnuteľnosti, ktoré má vo vlastníctve využívať 

efektívne. Obecné zastupiteľstvo si stanovilo priority nakladania s majetkom, na čo má 

oprávnenie dané zákonom. Obec si je vedomá toho, že výpoveď  nájomcovi nemôže dať zo 

dňa na deň, platia určité výpovedné lehoty. Ďalej uviedla, že v niektorých mestách to funguje 

tak, že nájomca si po schválení prenajímateľom realizuje úpravy prenajatých priestorov alebo 

nehnuteľností na vlastné náklady. O túto čiastku sa mu zníži nájom. Zo strany nájomcu nebola 

žiadna písomná žiadosť o riešenie úprav výrobných priestorov. 

Hlavná kontrolórka doplnila, že zmluva je prejav vôle dvoch strán. Ak dodatok nájomca 

nepodpíše, obec ho nemôže donútiť. Jednostranne sa nedá zvýšiť nájomné. Musí rešpektovať 

prejav vôle nájomcu, ale v rámci podmienok zmluvy môže postupovať o vypovedaní nájmu.  

p. Švec – vecne a priamo sa opýtal nájomcu, či návrh dodatku k zvýšeniu ceny prijíma. P. 

Račko sa vyjadril, že toto sa malo odkomunikovať skôr.  

p. Ferianc – pôvodný návrh na zvýšenie nájmu bol 400,- eur mesačne. Tých výsledných 200,- 

eur mesačne bolo minimum, na ktorom sa poslanci dohodli. 
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p. Švec – opätovne požiadal nájomcu o jasnú odpoveď. P. Račko sa vyjadril, že dodatok bude 

musieť podpísať. 

P. Lesák – terajší nájom je 0,17 Eur/m²/mesačne. Je to veľmi nízky nájom na podnikateľskú 

činnosť. 

p. Trepáč – priklonil sa na sumu 200,- eur mesačne, podnikateľa táto suma neohrozí. 

p. Račko súhlasil s výškou nájmu za výrobné priestory  200,- Eur/mesačne. 

 

Uznesenie č. 102/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Z rokovacej miestnosti odišiel p. Ľubomír Račko st. a Ľubomír Račko ml.  o 17:37 h. 

 

K bodu 14 (Schválenie zmluvných podmienok Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na uloženie inžinierskych sietí na parcele KNE 621/2 zapísanej na  LV 442 a parcele 

621/1 zapísanej na LV 1126)  

Jedná sa o dve parcely a to KNE 621/1 zapísanú na LV 1126 a KNE 621/2 zapísanú na LV 

442. Na základe predchádzajúcich rokovaní sa starostka obce s hlavnou kontrolórkou 

zúčastnila pracovného stretnutia v spoločnosti Ekoservis Slovensko, ktorá je pre obec odborne 

spôsobilou osobou  pri správe kanalizácie a ČOV. 

Záver zo stretnutia je taký, že do plánovaného kanalizačného potrubia sa môže napojiť celá 

oblasť, ktorej sa výstavba týka.  

p. starostka informovala o Zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – návrh na 

uznesenie posielala poslancom. Právny zástupca, p. JUDr. Škerlík upozornil, že podmienky 

stanovené v Zmluve o budúcej zmluve sa musia preniesť do riadnej Zmluvy, podmienky sú 

súdne vymožiteľné. Je potrebné, aby poslanci schválili výšku jednorazovej náhrady za m
2
.  

Hlavná kontrolórka pripomenula, aby v zmluve o budúcej zmluve bolo uvedené, že presná 

výmera sa stanoví geometrickým plánom. 

Starostka – vyzvala poslancov aby sa rozhodli o výške jednorazovej náhrady. V minulosti, 

v podobnom prípade bola stanovená cena 2,00 eur/m
2
. Poslanci rozhodli o jednorazovej 

náhrade vo výške 2,00 eur/m². 

Ešte sa o slovo prihlásil p. Švec a požiadal uviesť do zmluvy a tým zaviazať stavebníka aby sa 

v budúcnosti iní stavebníci mohli pripojiť ku kanalizačnej sieti za primeranú cenu. Reagovala 

p. starostka, že aktuálne je to čiastočne riešené v článku zmluvy práva a povinnosti budúcich 

oprávnených.  Hlavná kontrolórka sa vyjadrila, že podľa jej názoru nemôžeme podmieňovať 

nakladanie s majetkom súkromnej osobe.  

Právny zástupca  JUDr. Škerlík sa telefonicky vyjadril, že sa stavebník síce môže zaviazať 

k takej činnosti, ale v budúcnosti si nevie predstaviť vynútenie tejto povinnosti. 

Výsledkom diskusie bolo, že do zmluvy sa zakomponuje pripojenie iných stavebníkov v tejto 

lokalite „za obvyklú cenu v danom čase“. Návrh zmluvy o budúcej zmluve bude zaslaný 

druhej strane na podpis. 

 

Uznesenie č. 100/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  
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Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 15 (Informácia o žiadosti o odkúpenie pozemku parc. č. KNC 2262/15 zapísanom na 

LV 442)  

P Matúš Krivoš podal žiadosť o odkúpenie pozemku parc. Č. KNC 2262/18 zapísanom na LV 

442. Žiadosť prečítala p. starostka. Oznámila poslancom, že táto žiadosť nie je predmetom 

schvaľovania, bola zaradená do programu iba z dôvodu oboznámenia a vzatia žiadosť na 

vedomie. V budúcnosti bude aj  k tejto žiadosti zvolané pracovné stretnutie poslancov.  

 

Uznesenie č. 101/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc,  

Proti: 1 - Mgr. Vladimír Švec  

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 17 (Interpelácie poslancov, rôzne a záver)  

Starostka : 

- Obci bola doručená žiadosť od Spišskej katolíckej charity na poskytnutie finančného 

príspevku. P. Trepáč navrhol výšku príspevku v rovnakej výške ako tohto roku 45,- Eur 

mesačne. P. Flajs navrhol vyššiu výšku príspevku. Poslanci schválili mesačný príspevok 

vo výške 45,- Eur/mesiac od 01.01.2022 – 31.12.2022.  

 

Uznesenie č. 103/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Starostka: 

- Objednávali sme svetelné body verejného osvetlenia – bude sa meniť na Novej ulici, 

Ulici Dr. Greša. Do budúcnosti ešte ostane vymeniť svietidlá  na Okružnej a Dolnej 

ulici. 

- Objednali sme vianočné osvetlenie, pretože doterajšie osvetlenie je vo veľkej miere 

nefunkčné. Na nové vianočné osvetlenie bude v priebehu budúceho roka realizovaná 

príprava na inštaláciu. V decembri 2022 bude teda na Tatranskej ulici nová výzdoba.   

- Poďakovala p. Veselovskej za prípravu Mikuláša, Lenke Švecovej za anjelika, členom 

HKR p. Jozefovi Flajsovi , rodine Závodskej za spoluprácu v úlohách Mikuláša a 

čertov. Vyzdvihla aj spoluprácu s p. Lazárom, ktorý Mikuláša vozil na koči ťahanom 

jeho koníkom. 

- Poďakovala poslancom aj zamestnancom obce za to, že spoločne zvládli rok 2021, 

ktorý bol dosť náročný. 
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p. hlavná kontrolórka poďakovala poslancom za prácu, predstavovala si záver roka trochu 

inak.  

 

p. Trepáč: 

- predniesol návrh na odmenu za celoročnú prácu pre hlavnú kontrolórku a pre 

starostku. Navrhol pre hlavnú kontrolórku odmenu vo výške 300,- Eur, ktorá bude 

vyplatená pri mzde za mesiac december 2021 a pre starostku jednorazové zvýšenie 

platu za mesiac december 2021 vo výške 40 % k základu platu. Poslanci s návrhom 

súhlasili. 

 

Uznesenie č. 104/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, 

Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Za: 6 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. 

Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Zasadnutie ukončené o 18:30 hod.  

Vo Vavrišove 08.12.2021 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 


